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ACTA NÚM. 159 
 
 
Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Xavier Ramos Morilla 
Maite Carrassón López de Letona 
Isabel Galán Mañas 
Rosa Maria Sebastián Pérez 
Carme Nogués Sanmiquel 
Tatiana Rovira Faixa 
Assumpció Malgosa Morera 
 
 
Degans i directors de centre 
Andrés Chamarro Lúsar 
Olga Serradell Pumareda 
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Margarita Freixas Alas 
Isidre Gibert González 
Marta Bertrán Tarrés 
Enric Marín Otto 
Judith Panadés Martí 
Juan Jesús Donaire Benito 
Ian Blanes Garcia 
 
 
 
Directors de departament 
Laila Darwich Soliva 
Cecili Garriga Escribano 
Maria Amalia Molinero Egea 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Josep Antoni Iglesias Fonseca 
 
 
Directors d’institut 
Isabel Pont Castejón 
 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Ester Fernández Gimeno 
Cristina Palet Ballús 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 27 d’ octubre 
de 2022, es reuneix, en sessió ordinària, el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, sota la presidència 
del rector, Javier Lafuente Sancho. 
Assisteixen a la reunió els membres del 
Consell assenyalats al marge.  
 
S’han excusat d’assistir-hi Jaume Tintoré 
Balasch, gerent de la Universitat; Olga Torres 
Hostench, degana de la Facultat de 
Traducció i d’Interpretació, en substitució de 
la qual hi assisteix Pilar Sánchez, vicedegana 
d’Estudis de Grau i Postgrau i secretària 
acadèmica; Maite Martín Ibáñez, degana de 
la Facultat de Veterinària, en substitució de la 
qual hi assisteix Bibiana Juan Godoy, 
membre de l’equip de deganat de la Facultat 
de Veterinària; Jordi Pàmies Rovira, director 
del Departament de Teories de l’Educació i 
Pedagogia Social, en substitució del qual hi 
assisteix Clàudia Jiménez Cortés, directora 
del Departament de Dret Públic i de Ciències 
Historicojurídiques; Francesc Foguet Boreu, 
professor del sector A, en substitució del qual 
hi assisteix Francesc Cortès; Xavier Verge 
Mestre, professor del sector B; Mariona Serra 
Pagès, representant del Consell Social; 
Gabriel Masfurroll Lacambra, president del 
Consell Social, i Eloi Guerrero Menéndez, 
estudiant de doctorat. No hi assisteixen Jordi 
Bartolomé Filella, representant del 
professorat claustral (sector A); Maria 
Montserrat Rivera del Álamo, representant 
del professorat claustral (sector B); Isabel 
Pellicer Cardona, representant del 
professorat claustral (sector B), ni Queralt 
Giralt Planas, Salma Halhoul el Harrak, Gina 
Picart Royo, Bernat Sánchez Yvern, Ariadna 
Molló Henao i Núria Simó Bosch, 
representants de l’alumnat (sector C). Hi 
assisteixen amb veu i sense vot Pedro de 
Alcántara-Garcia Briones, cap del Gabinet 
Jurídic, i Isabel García Pérez, cap de l’Oficina 
de Coordinació Institucional. Hi assisteix com 
a convidat David Sánchez Solbes, president 
del Comitè d’Empresa. 
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Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Elena Druguet Tantiña 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Juan Montesinos Andrade 
Ernesto Castaños Moreno 
Èlia Soriano Costa 
 
 
Representants del Consell Social 

 

Tania Nadal Vicens 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

2. Informe del rector 

3. Afers economicopressupostaris 

3.1. Aprovació dels criteris per a l’elaboració del pressupost de la UAB per a 2023 

4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 

4.1. Modificació del punt 5 del Model de plantilla teòrica del PDI dels departaments i de 

les unitats docents hospitalàries 

4.2. Modificació de la Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la 

Universitat Autònoma de Barcelona 

4.3. Aprovació de la modificació de l’oferta d’ocupació pública de places de 

personal docent i investigador per a l’any 2022 

5. Propostes de normatives 

5.1. Aprovació de la declaració institucional de lluita contra el frau 

5.2. Aprovació del procediment de gestió dels conflictes d’interès en matèria de 

contractació administrativa 

6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 

6.1. Ratificació de la reforma del Reglament del Departament de Biologia Cel·lular, 

de Fisiologia i d’Immunologia 

6.2. Ratificació de la reforma del Reglament del Departament d’Empresa 

6.3. Supressió de l’International Center for Animal Law and Policy (ICALP) 
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6.4. Supressió del Centre d’Estudis de Drets Humans 

7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 

7.1. Constitució d’un dret de superfície sobre l’edifici Artèxtil de Sabadell 

7.2. Formalització d’un conveni amb l’Ajuntament de Sabadell per formalitzar l’obtenció 

d’un ajut econòmic per finançar les obres de l’edifici Artèxtil de Sabadell 

8. Elecció de representants 

8.1. Elecció del membre de la Comissió d’Empara del Personal Docent i Investigador en 

representació del professorat contractat 

9. Informe anual del PRUAB 

10. Assumptes de tràmit 

10.1. Resolució dels premis Eines 2022 

10.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 

personal docent i investigador contractat. Primera avaluació AQU Catalunya 2022 

9. Torn obert de paraules 

  
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern, informa de les incidències en l’assistència dels membres de l’òrgan i dona la 
benvinguda com a nous membres a Josep Antoni Iglesias Fonseca, director del 
Departament de Ciències de l’Antiguitat i de l’Edat Mitjana, i a Ian Blanes García, director 
de l’Escola d’Enginyeria. 
 
Seguidament, informa de les baixes com a membres del Consell de Govern d’Anna Badia 
Perpinyà, directora del Departament de Geografia, i de Ramón Vilanova Arbós, antic 
director de l’Escola d’Enginyeria. 
 
Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 

 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda aprovar l’acta de la sessió del 29 de 
setembre de 2022. 
 
 
2. Informe del rector 
 
El rector dona la benvinguda a tothom i especialment als nous membres. En primer lloc, 
informa de la incorporació de Laura Santamaria a l’Equip de Govern com a comissionada 
del rector per a la Política Lingüística, per tal de reforçar un àmbit que l’Equip de Govern 
considera fonamental i alhora fer palès el seu compromís cap la protecció, la promoció i 
l’ús de la llengua catalana a la Universitat. Afegeix que les seves funcions són, entre altres, 
proposar mesures per a l’estímul del coneixement i l’ús del català en tots els àmbits de 
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l’activitat universitària i de foment de l’aprenentatge entre tots els membres de la comunitat 
universitària. 
 
Tot seguit, informa de la reunió que els rectors del sistema universitari català van mantenir 
amb el conseller de Recerca i Universitats, Joaquim Nadal, el proppassat 20 d’octubre de 
2022. En aquest sentit, en relació amb l’estructura del Departament, explica que 
momentàniament es mantenen les persones al capdavant de la Direcció General 
d’Universitats, de la Direcció General de Recerca, de la Secretaria General del Consell 
Interuniversitari de Catalunya i de la Direcció General de Transferència, i que s’elimina la 
Direcció General d’Impacte Territorial i del Coneixement i es destitueix Xavier Quinquillà. A 
més, transmet que es pretén aprovar ràpidament la Llei de la ciència catalana. Així mateix, 
en relació amb l’aprovació de la Llei orgànica del sistema universitari (LOSU), exposa que 
es negocia amb el Ministeri per millorar-la en la mesura del possible. També indica que es 
preveu disposar d’un pla d’infraestructures a cinc anys i un increment pressupostari per a 
2023 i que hi ha el compromís de mantenir la previsió de la consellera Geis. També explica 
la previsió d’incrementar els pressupostos de les universitats en 30 milions d’euros —a raó 
de 10 milions €/any, durant 3 anualitats—, per fer front a despeses de contractació de 
personal acadèmic del capítol. El rector també explica que a la reunió es va abordar 
l’increment de la despesa energètica, en el sentit que s’intentarà proveir un fons de 
contingència. En relació amb les proves d’aptitud pedagògica, transmet que la Universitat 
Ramon Llull (URL) demana no fer-les i el conseller Nadal es va comprometre a debatre-ho 
al si del CIC. Així mateix, el rector exposa que en el seu torn d’intervencions va demanar 
un model finançament basat en contractes programa i l’increment del capítol I per recuperar 
el personal que la Universitat ha anat perdent, la recuperació de les titulacions de 180 
crèdits (3 anys), tot i no ser competència de la Generalitat, i que va recordar que el PIU de 
la UAB en 2010 era més alt que el que actualment té tot el sistema universitari català de 
Catalunya actual.  
 
D’altra banda, informa que ahir es va dur a terme la primera de les reunions que volia fer 
amb els representants dels centres per debatre sobre la modificació de la proposta de 
model de dedicació acadèmica per poder implantar el 2023-2024. En aquest sentit, indica 
que una qüestió que preocupa, entre altres, és la manera de valorar la tutorització dels TFG 
i dels TFM. El rector afegeix que ja va avançar que estan disposats a parlar-ne per trobar 
la millor solució possible i amb el màxim de consensos. Puntualitza que la temporalitat i la 
vigència de la modificació dependrà dels recursos de què disposin i assegura que no és 
una modificació definitiva.. 
 
Així mateix,  indica que el proppassat 5 d’octubre de 2022 va tenir lloc la 1a edició de La 
Comunitària UAB, que es va celebrar al llarg de les quatre hores previstes amb un gran èxit 
de participació. Com ja va explicar al passat Consell de Govern, recorda que és un nou 
model que té com a objectiu posar en valor i visibilitzar les entitats i els col·lectius de la 
comunitat universitària de la Universitat. Explica que durant una hora aproximadament hi 
va haver algun moment de tensió, que es va produir quan uns grups de persones es va 
apropar a la paradeta del col·lectiu «S’ha Acabat» amb crits i consignes, però transmet que 
la situació es va resoldre sense cap incident. En relació amb l’edició de primavera, trasllada 
que demà es portarà a aprovació per part de la Comissió d’Afers Acadèmics la incorporació 
al calendari acadèmic de només dues hores (de 13 a 15 h) d’activitats campus, coincidint 
amb la franja establerta i ja aprovada. 
 
També explica que el passat 14 d’octubre de 2022 es va inaugurar l’Oficina d’Estudis 
Japonesos a la UAB. Afegeix que l’acte va comptar amb la presència, entre d’altres, del 
cònsol general del Japó a Barcelona, la directora de la Fundación Japón Madrid i 
l’assessora encarregada de la Secció Cultural del Consolat del Japó a Barcelona. 
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També exposa que el 20 d’octubre de 2022 es va celebrar l’acte de reconeixement a les 
persones jubilades entre el darrer trimestre de 2019 i desembre de 2021. Expressa que va 
ser un acte emotiu, que es va poder recuperar després de la pandèmia. Exposa que ja 
s’han celebrat totes les inauguracions d’aquest curs de les facultats i que l’Equip de Govern 
ha intentat ser present en tots els actes.  
 
D’altra banda, explica que ha tingut lloc la primera reunió del Grup de Treball TIC 2029. Per 
això, es lliura a tots els membres del Consell de Govern un full amb els noms dels membres 
del Grup de Treball (Annex núm. 1).  
 
El rector també informa que els proppassats 18 i 19 d’octubre de 2022 es van celebrar les 
Jornades Catalunya-Futura, organitzades per l’ACUP i que van comptar amb la 
participació, entre d’altres, dels rectors de les universitats del SUC, membres del Govern 
del país, teixit empresarial i altres institucions. 
 
En relació amb l’activitat de la Vila Universitària, exposa que es van normalitzant les dades 
d’ocupació que hi havia abans de la pandèmia. Valora positivament aquesta dada en 
considerar que és una molt bona notícia i un magnífic indicador que demostra que la UAB 
i els seus estudis segueixen despertant l’interès de l’alumnat de fora del nostre territori, tant 
en l’àmbit europeu com intercontinental.  
  
Per acabar, explica que a la sessió d’avui hi ha dos punts de l’ordre del dia que tenen a 
veure amb el projecte de rehabilitació de l’antiga fàbrica Artèxtil. Com ja ha explicat a 
bastament, recorda que aquesta acció permetrà ubicar la Unitat Docent de la Facultat de 
Medicina de la UAB a Sabadell, on s’impartiran els estudis d’Infermeria. Reconeix que la 
concreció d’aquests dos convenis és la culminació d’una feina de molts mesos, que mostra, 
finalment, un gran avenç. D’una banda es signarà un conveni de col·laboració que permeti 
formalitzar la subvenció de 4 milions d’euros per part de l’Ajuntament de Sabadell a favor 
de la Universitat perquè pugui fer les obres de rehabilitació de les obres a l’edifici Artèxtil. 
D’altra banda es constituirà un dret de superfície per part de l’Ajuntament de Sabadell.  
  
La secretària general obre un primer torn de paraules, en què s’agraeix la disposició del 
rector a explicar i debatre la proposta de modificació del model de dedicació acadèmica i 
es demana el document de treball per analitzar-lo. Es valoren diferents aspectes d’aquesta 
modificació, com la dedicació a la docència per competències, el fet de seguir negociant 
amb la Generalitat l’obtenció de més recursos per tal d’aconseguir la temporalitat de la 
modificació i la simplificació de processos de gestió a través d’eines informàtiques. Es 
critica que el nou model implicarà un augment de la càrrega docent, la qual cosa suposarà 
minorar la capacitat de recerca. Es considera convenient continuar negociant amb la 
Generalitat l’augment del finançament per tal de revertir la modificació. El rector hi respon 
que transmetran als centres el document de modificació del model. Explica també que l’any 
passat hi va haver un increment de 50 places, les quals van ser cobertes amb diferents 
fons de finançament. Afegeix que enguany, si s’apliqués el nou model que es proposa, hi 
hauria unes 80 places addicionals de professorat, cosa que fa un total de 130 places, de 
les quals unes 100 es compensarien amb l’esforç del conjunt del professorat. Puntualitza 
que, en finalitzar el procés d’incorporació de nou professorat, d’un total de 300 noves places 
per cobrir les necessitats de la Universitat, es preveu que 150 siguin cobertes amb l’esforç 
del conjunt de professorat i 150 amb l’augment del pressupost del capítol I que té previst 
fer la Generalitat. D’altra banda, es mostra conforme amb la simplificació de processos que 
fa el professorat. De fet, recorda que el Grup de Treball TIC 2029 està pensat per satisfer 
aquest tipus de necessitats. Emfasitza que, en cap cas, la finalitat de la proposta de 
modificació del model acadèmic no és l’estalvi de diners.  
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D’altra banda, es parla d’adoptar mesures per millorar l’atenció de l’alumnat amb 
necessitats específiques, ja que cada cop més els tutors del PIUNE assumeixen situacions 
molt complicades. El rector trasllada la seva preocupació per aquesta qüestió i assegura 
que intenten posar-hi recursos i que la Conselleria de la Generalitat també vol aportar 
recursos per abordar aquesta qüestió. La secretària general considera que estan davant 
una problemàtica doble, ja que es tracta no només d’atendre l’alumnat, sinó també el 
professorat. Afegeix que hi ha una mancança tant de recursos com d’idoneïtat normativa, 
ja que, actualment, no es disposa d’eines per gestionar de manera integral aquesta 
problemàtica. I lamenta que, de moment, no hi hagi un una universitat inclusiva. 
 
Així mateix, s’agraeix la decidida defensa del rector davant el posicionament de la URL 
d’intentar desvincular-se de les proves d’aptitud pedagògica. El rector transmet que ha 
informat d’aquest assumpte el ministre Subirats i li ha expressat que ha estat un 
posicionament únic per part de la URL. 
 
A més, s’agraeix la constitució i la composició del Grup de Treball TIC 2029, tot i que hi ha 
una queixa en relació amb els representants de l’Equip de Govern al si del grup. El rector 
explica que l’objecte del grup és identificar les qüestions que els usuaris consideren que no 
funcionen. Afegeix també que els responsables polític i de gestió de la UAB en TIC formen 
part del grup per poder escoltar les qüestions que demanen els usuaris i traslladar-les a 
l’Equip de Govern i a la gerència per prendre mesures.  
 
En un altre ordre de coses, es pregunta quan es produirà l’increment de l’IPC a les nòmines 
del personal. El rector informa que quan tinguin la resolució administrativa que els ho 
autoritzi i assegura que, si es pot, s’intentarà que sigui a la nòmina del mes de novembre.  
 
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què s’agraeix la possibilitat de la 
temporalitat de la modificació del model de dedicació acadèmica en cas que s’obtinguin 
més recursos. Es comenta que hi ha poc temps per valorar el model. Es demana saber 
dades sobre la intensitat docent del professorat de la UAB respecte d’altres universitats 
públiques catalanes. Es pregunta si existeix un compromís en ferm per part de la 
Generalitat per assumir el cost de la contractació de 150 noves places de professorat. Es 
qüestiona la idoneïtat de la modificació, atesa la sobrecàrrega de feina que actualment 
pateix el professorat. El rector transmet que cada professor de la UAB imparteix, de mitjana, 
uns 14 crèdits i escaig, però afegeix que no disposa de les dades d’altres universitats. 
Explica que el sistema de distribució pressupostari de la Generalitat es basa en la ràtio 
entre la despesa de personal i el nombre d’hores total de docència. També reitera que, 
actualment, es requereix la contractació de 300 professors nous, 150 dels quals es preveu 
que els assumeixi la Generalitat amb el compromís d’augment pressupostari de 30 milions 
d’euros en tres anys per a aquesta finalitat. 
 
Es pregunta com s’apliquen les decisions de millora que es prenen al Grup de Treball TIC 
2029. El rector explica que el grup ha d’identificar problemes i mancances i traslladar-los a 
l’Equip de Govern i al gerent perquè hi donin solucions. 
 
En relació amb la problemàtica que planteja la salut mental, es demana tenir en compte la 
dificultat de la formació dels coordinadors. La secretària general recorda que la Unitat de 
Formació imparteix oferta formativa tant per a PAS com per a PDI adreçada a aquesta 
problemàtica.  
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3. Afers economicopressupostaris 
 
3.1. Aprovació dels criteris per a l’elaboració del pressupost de la UAB per a 2023 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que explica els criteris 
bàsics que han de regir l’elaboració del pressupost anual, i que l’aprovació d’aquests criteris 
constitueix un pas previ i necessari per a l’elaboració, la presentació i l’aprovació dels 
pressupostos de la UAB corresponents a l’any 2023. El vicerector afegeix que la Comissió 
d’Economia i d’Organització, en la sessió de 19 d’octubre de 2022, va informar 
favorablement sobre el document «Criteris bàsics per a l’elaboració del Pressupost de la 
UAB 2023». 
 
Després de la intervenció del vicerector, la secretària general obre un torn de paraules, en 
què membres del Consell pregunten si es produeix un augment de la despesa respecte del 
capítol I del pressupost i, en cas afirmatiu, si la Generalitat ha autoritzat aquesta augment. 
El vicerector matisa que no respon a un augment de contractació, sinó al creixement 
vegetatiu de la despesa i a una augment de les bases de cotització, i puntualitza que 
aquesta despesa no és finançada per la Generalitat i no respon a una decisió de política 
de personal. Un altre membre de l’òrgan expressa que amb aquest pressupost no hi ha 
marge per prendre decisions de despesa. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la proposta de document «Criteris bàsics per a l’elaboració del 
pressupost de la UAB 2023», que s’incorpora com a Annex núm. 2. 
 
Segon. Elevar al Consell Social l’acord anterior per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
4.1. Modificació del punt 5 del Model de plantilla teòrica del PDI dels departaments i de les 
unitats docents hospitalàries 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que explica 
la necessitat de modificar el punts 5è del Model de plantilla teòrica del PDI dels 
departaments i de les unitat docents hospitalàries de la UAB. La vicerectora afegeix que el 
18 d’octubre de 2022 la Comissió de Personal Acadèmic de la UAB va informar 
favorablement sobre la modificació d’aquest punt. 
  
La secretària general obre un torn de paraules, en què es demana aclariments sobre 
diferents qüestions, com si el fet de no adjudicar una plaça de lector a una àrea de 
coneixement implica la pèrdua d’una plaça de titular. La vicerectora respon que els 
departaments que tinguin dret a una plaça de professor titular poden demanar una plaça 
inferior, però no una de superior. S’aclareix que el criteri d’assignació de places és per 
àrees de coneixement i no per departaments. Es demana una previsió temporal de 
convocatòries de places, perquè els departaments puguin fer previsions. La vicerectora 
reconeix que és molt difícil, perquè hi ha una sèrie de factors variables que condicionen la 
planificació, com són el nombre de places reservades a investigadors Ramón y Cajal o les 
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jubilacions que es van produint. Es discuteix sobre la conveniència d’ampliar la plantilla de 
personal funcionari respecte del laboral.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la modificació del punt 5è del Model de plantilla teòrica del PDI dels 
departaments i de les unitat docents hospitalàries de la UAB que consta a l’Annex 
núm. 3. 
 
Segon. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació  
per part del Consell de Govern, i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
 
Tercer. Comunicar el present acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
4.2. Modificació de la Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la Universitat 
Autònoma de Barcelona  
 
Aquest punt decau, atès que no va rebre l’informe favorable de la Comissió de Personal 
Acadèmic del 18 d’octubre de 2022.  
 
4.3. Aprovació de la modificació de l’oferta d’ocupació pública de places de personal docent 
i investigador per a l’any 2022 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que explica 
que els pressupostos generals de l’Estat per a 2022 estableixen un 120 % de taxa de 
reposició per als cossos de catedràtics d’universitat i de titulars d’universitat i per als 
professors contractats doctors d’universitat, i que les universitats estan obligades a 
destinar, com a mínim, un 15 % d’aquestes places a investigadors amb el certificat I3 dins 
del marc del programa Ramón y Cajal. La vicerectora afegeix que, en cas que no es 
cobreixin aquestes places, es podran oferir a altres investigadors de programes 
d’excel·lència, nacionals o internacionals que hagin obtingut el certificat I3 i puntualitza que 
la Universitat haurà d’aportar un certificat del Ministeri d’Universitats en el qual consti que 
els programes oferts reuneixen els requisits establerts en aquest apartat.  
 
La vicerectora també explica que el 28 d’abril de 2022 el Consell de Govern va aprovar 
l’oferta d’ocupació pública de places de personal docent i investigador per a l’any 2022, però 
que s’ha de modificar aquesta oferta de resultes del procés de priorització de places de 
catedràtic que ha seguit la Universitat. En aquest sentit, afegeix que el 18 d’octubre de 
2022 la Comissió de Personal Acadèmic va informar favorablement sobre la modificació de 
l’oferta d’ocupació pública del personal docent i investigador per a 2022, la qual inclou les 
necessitats de recursos humans amb assignació pressupostària que s’han de proveir 
mitjançant  la incorporació de personal de nou ingrés, i que ha estat comunicada a la 
Direcció General d’Universitats de la Generalitat de Catalunya. La vicerectora explica que 
la taxa de reposició d’efectius, en funció de nombre d’empleats fixos que durant el 2021 
han deixat de prestar serveis a la Universitat i les altes per reingrés, ascendeix a 95 places, 
de les quals 14 es reserven a contractar investigadors Ramón y Cajal amb I3.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
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Primer. Aprovar la modificació de l’oferta d’ocupació pública de Personal Docent i 
Investigador per a l’any 2022, que s’Annexa núm. 4, i ordenar la seva publicació al 
diari oficial corresponent. 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
P 
5. Propostes de normatives: 
 
5.1. Aprovació de la declaració institucional de lluita contra el frau 
 
La secretària general informa que, arran del programa d’ajuts Next Generation EU, es va 
crear el Mecanisme Europeu de Recuperació i Resiliència, instrument que va donar suport 
als 27 estats membres a través de transferències directes i préstecs per incrementar les 
inversions públiques i emprendre reformes que contribueixin a la recuperació de l’economia 
i l’ocupació i s’orientin a abordar els reptes econòmics i socials principals postcovid. Afegeix 
que, per poder acollir-se al Mecanisme de Recuperació i Resiliència, el 27 d’abril de 2021 
el Consell de Ministres va aprovar el Pla de recuperació, Transformació i 
Resiliència (PRTR) com a instrument fonamental per al desenvolupament dels fons 
europeus de recuperació Next Generation EU, en què es recullen una sèrie de mesures 
articulades al voltant de quatre eixos principals (la transició ecològica, la transformació 
digital, la cohesió social i territorial i la igualtat de gènere), alineades, alhora, amb el full de 
ruta de reformes recollit a l’Agenda del Canvi (2019), amb l’Agenda 2030 i amb els objectius 
de desenvolupament sostenible de l’ONU. En aquest sentit, afegeix que a la UAB, com a 
beneficiària d’ajuts Next Generation EU, a través dels PRTR, aquesta mesura va comportar 
que en data 1 de desembre de 2021 el Consell de Govern aprovés el Pla antifrau de la 
Universitat Autònoma de Barcelona. Per acabar, indica que, en execució d’aquest pla, el 
13 d’octubre de 2022 es va reunir la Comissió Antifrau i va informar favorablement sobre la 
declaració institucional de lluita contra el frau i la va elevar al Consell de Govern perquè 
l’aprovés. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar, en l’àmbit subjectiu i objectiu d’aplicació del Pla antifrau de la 
Universitat Autònoma de Barcelona, la declaració Institucional: 
 
1r. Comprometre’s amb els estàndards més alts en el compliment de les normes 
jurídiques i ètiques, adherint-se als principis d'integritat, objectivitat, 
proporcionalitat i honestedat en l'exercici de les seves funcions. 
 
2n.- Vetllar en les actuacions que es duguin a terme pels interessos generals, amb 
subjecció i observança          de l'ordenament jurídic, i actuar d'acord amb els principis 
d’objectivitat, integritat, neutralitat, responsabilitat, imparcialitat, confidencialitat, 
dedicació al servei públic, transparència, exemplaritat,  austeritat, accessibilitat, 
eficàcia, honradesa, promoció de l’entorn cultural i mediambiental, de diligència 
deguda i respecte a la igualtat entre dones i homes. 
 
3r.- Promoure dins de l'organització una cultura que exerceixi un efecte dissuasiu que 
mitigui tota activitat    fraudulenta i que faciliti la seva prevenció i detecció, promovent 
el desenvolupament de procediments efectius perquè facilitin la investigació del frau 
i dels delictes relacionats amb el mateix i que permetin garantir que aquests casos 
s'aborden de forma adequada, en el moment precís i amb les mesures oportunes 
correctores i de persecució. Per això, adoptarà totes les mesures de formació i 
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informació que siguin necessàries   perquè tots els membres del personal de la seva 
organització assumeixin també aquest compromís. 
 
4r.- Implantar mesures eficaces i proporcionades de lluita contra el frau, basades en 
l'avaluació del risc de  frau, i denunciarà aquelles irregularitats o sospites de frau que 
poguessin detectar-se, a través dels canals  interns de notificació, en col·laboració 
amb l’Oficina Antifrau de Catalunya (OAC) i respecte al principi de confidencialitat. 
 
Segon. Encarregar la secretària general l’execució i el seguiment d’aquest acord. 
 
 
5.2. Aprovació del procediment de gestió dels conflictes d’interès en matèria de 
contractació administrativa 
 
La secretària general informa que un dels efectes en matèria de contractació administrativa 
d’haver aprovat el Pla antifrau de la Universitat Autònoma de Barcelona ha estat l’elaboració 
d’un protocol per evitar situacions de conflicte d’interessos, en el marc de la millora contínua 
dels procediments, en els termes de l’Annex núm. 5. La secretària general afegeix que 
l’objecte d’aquest procediment és establir els passos que han de seguir l’òrgan de 
contractació de la UAB i el personal al seu servei que participi en el desenvolupament del 
procediment de licitació quan, d’ofici o a instància de part, es detecti un conflicte d’interès 
real o potencial en el marc dels procediments de contractació i compres de la Universitat, 
per establir les mesures correctives que s’escaiguin per garantir la imparcialitat dels 
processos esmentats. També assenyala que en data 13 d’octubre de 2022 es va reunir la 
Comissió Antifrau i, a proposta de l’Oficina de Contractació Administrativa i Compres, va 
informar favorablement sobre el procediment de gestió dels conflictes d’interès en matèria 
de contractació pública a la Universitat. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar el procediment de gestió dels conflictes d’interès en matèria de 
contractació pública a la Universitat, en els termes de l’Annex núm. 5. 
 
Segon. Encarregar la secretària general l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Economia, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
 
6.1. Ratificació de la reforma del Reglament del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d'Immunologia 
 
La secretària general informa de la proposta de modificació del Reglament del Departament 
de Biologia Cel·lular, de Fisiologia i d’Immunologia, aprovada per acord del Consell de 
Departament de 28 de setembre de 2022. Explica que el nou text proposa modificar els 
articles 23 i 26 per adaptar-los a les disposicions previstes en el Reglament marc del 
Departament de la UAB pel que fa a la durada del mandat i la substitució del director i el 
secretari del Departament. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
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Primer. Ratificar l’acord del Consell del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d’Immunologia de 28 de setembre de 2022 pel qual va aprovar la 
modificació del seu Reglament, segons el document que s’annexa com a núm. 6. 
 
Segon. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació 
per part del Consell de Govern. 
 
Tercer. Comunicar el present acord al Departament Biologia Cel·lular, de Fisiologia i 
d’Immunologia. 
 
6.2. Ratificació de la reforma del Reglament del Departament d’Empresa 
 
La secretària general informa de la proposta de modificació del Reglament del 
Departament d’Empresa aprovada per acord del Consell de Departament de 22 de 
setembre de 2022. Explica que el nou text proposa, entre d’altres, la modificació de les 
funcions del Departament, l’estructura, els òrgans de govern i la composició del Consell 
de Departament i de la Comissió Executiva. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Ratificar l’acord del Consell del Departament d’Empresa de 22 de setembre de 
2022 pel qual va aprovar  la modificació del seu Reglament, segons document que 
s’Annexa núm. 7. 
 
Segon. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació 
per part del Consell de  Govern. 
 
Tercer. Comunicar el present acord al Departament d’Empresa. 
 
6.3. Supressió de l’International Center for Animal Law and Policy (ICALP) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa sobre la 
proposta de supressió del centre d’estudis i de recerca (CER) denominat International 
Center for Animal Law and Policy (ICALP), atès que no va superar l’informe d’activitats 
quinquennal que elabora la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació (Acord 
45/2022, de 21 de juliol), en funció dels informes dels seus directors i de les memòries 
econòmiques i d’activitats dutes a terme, per adoptar una decisió sobre la continuïtat. 
Afegeix que es va donar trasllat als representants del CER de l’informe desfavorable i no 
hi van presentar al·legació. Per acabar, assenyala que el 20 d’octubre de 2022 la supressió 
del CER ICALP va rebre l’informe favorable de la Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la supressió del Centre d’estudis i de recerca ‘International Center 
for Animal Law and Policy  (ICALP)’. 
 
Segon. Encarregar la vicerectora de Recerca l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures            necessàries per a fer-los efectius. 
 
6.4. Supressió del Centre d’Estudis de Drets Humans 
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La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa sobre la 
proposta de supressió del CER denominat Centre d’Estudis de Drets Humans (CEDH), atès 
que no va superar l’informe d’activitats quinquennal que elabora la Comissió de Recerca, 
Transferència i Innovació (Acord 45/2022, de 21 de juliol), en funció dels informes dels seus 
directors i de les memòries econòmiques i d’activitats dutes a terme, per adoptar una 
decisió sobre la continuïtat. Afegeix que es va donar trasllat als representants del CER de 
l’informe desfavorable i no hi van presentar al·legació. Per acabar, assenyala que el 20 
d’octubre de 2022 la supressió del CER CEDH va rebre l’informe favorable de la Comissió 
de Recerca, Transferència i Innovació. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Aprovar la supressió del Centre d’estudis i de recerca “Centre d’Estudis de 
Drets Humans (CEDH). 
 
Segon. Encarregar la vicerectora de Recerca l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
7.1. Constitució d’un dret de superfície sobre l’edifici Artèxtil de Sabadell 
 
La secretària general dona la paraula al gerent, que explica que, a conseqüència de l’acord 
de 25 d’abril de 2022 de la Junta del CIC, s’incrementen fins a 150 les places dels estudis 
de grau d’Infermeria, 75 de les quals es volen impartir a la Unitat Docent del Parc Taulí de 
la Facultat de Medicina de la UAB, la qual cosa fa necessari l’ampliació de l’espai per 
impartir aquesta docència. També explica que el Pla de mandat de l’Ajuntament de 
Sabadell (2021-2023) inclou com a actuacions prioritàries la planificació estratègica del 
projecte universitari i d’un conjunt d’activitats i d’equipaments que permetin una oferta de 
formació universitària pública d’Infermeria a Sabadell . Afegeix que es considera que l’antiga 
fàbrica Artèxtil és un edifici municipal catalogat pel seu gran valor arquitectònic i social, 
ubicat a la Gran Via, a mig camí entre el Parc Taulí i el campus Sabadell de la UAB. Afegeix 
que està conformat per un conjunt d’edificis distribuïts en tres volums: els despatxos, la 
gran nau i el cos annex, amb una superfície total de més de 12.000 m2, que disposarà d’un 
espai lliure a la part nord molt proper als accessos del riu Ripoll. En aquest sentit, assenyala 
també que l’Ajuntament de Sabadell vol constituir un dret de superfície gratuït de l’antiga 
fàbrica Artèxtil a favor de la UAB, per 50 anys, per implementar-hi les activitats comunes 
de la universitat pública: la formació, en totes les seves vessants, la recerca, el suport a la 
innovació, el suport a la creació d’empreses, els serveis complementaris a totes aquestes 
activitats, així com els serveis de suport convenients. Assenyala que l’Ajuntament de 
Sabadell, paral·lelament, tramita un expedient per atorgar a la UAB una subvenció directa, 
amb caràcter excepcional, per valor de 4.000.000 euros, per raons d’interès públic, socials 
i econòmics, concedida a la UAB a fi de contribuir econòmicament a sufragar les despeses 
que permetin la rehabilitació i l’adequació necessària de l’edifici de l’antiga fàbrica Artèxtil 
de Sabadell per ubicar-hi una unitat docent de la Facultat de Medicina de la UAB, on 
s’impartiran els estudis d’Infermeria. 
 
La secretària general obre un torn de paraules, en què es pregunta si el campus de la UAB 
a Sabadell es veurà beneficiat pel projecte de l’Artèxtil. El rector exposa que aquest projecte 
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és fruit de les indemnitzacions que la Universitat va aconseguir amb la finalització de la 
gestió conjunta amb la UPF del grau de Medicina a l’Hospital del Mar.  
  
Els membres del Consell de Govern sotmeten la proposta a votació.  
 
Per 36 vots a favor, 0 en contra i 1 abstenció, el Consell de Govern acorda el següent: 
  
Primer. Aprovar la constitució d’un dret de superfície per part de l’Ajuntament de 
Sabadell a favor de la Universitat Autònoma de Barcelona sobre la finca municipal 
que es descriu, condicionat a l’atorgament per part  de l’Ajuntament de Sabadell d’un 
ajut de 4.000.000 euros per finançar el cost de les obres d’adequació dels espais. 
Aquest dret de superfície es constituirà amb caràcter gratuït per un termini de 50 
anys, per destinar l’espai al desenvolupament d’un Campus urbà de ciències de la 
vida i de la salut a Sabadell, així com qualsevol altra activitat pròpia de la universitat 
pública, amb la condició que, si no es destina a aquesta finalitat en el termini de cinc 
anys, o no s’hi manté aquest ús durant el termini del dret de superfície, s’extingirà 
aquest i revertirà a l’Ajuntament de Sabadell. El valor del dret de superfície a cedir es 
quantifica en 2.921.569,77 €. 
 
Finca sobre la que es constituirà el dret de superfície: Finca resultant de l’agrupació 
de les finques registrals números 62.843, 67.488 i 67.486 del Registre de la Propietat 
de Sabadell núm. 2 que respon a la següent descripció: 
 
Parcel·la A: URBANA. PARCEL·LA en el terme municipal de Sabadell, de figura 
poligonal irregular, de set mil sis-cents vint-i-quatre metres quadrats amb noranta-
sis decímetres quadrats de superfície de sòl (7.624,96 m²) destinada a Sistema 
d’equipaments comunitaris educatiu general (clau C-1), delimitada pels carrers de 
Vidal, Quevedo i Covadonga. 
 
Aquesta finca conté l’ antiga Fàbrica Artèxtil, protegida pel Pla especial de protecció 
de béns arquitectònics, mediambientals i arqueològics de Sabadell -PEPBAMAS-, 
identificada com a El en el Pla de Millora Urbana del sector Artèxtil amb un nivell de 
protecció global. Separat del seu front amb el carrer Quevedo mitjançant un pati 
descobert d’entrada (segregat a la parcel·la C), existeix un cos destinat a oficines i 
sales de venda, que comprèn    una planta soterrani, planta baixa i planta pis, contenint 
un habitatge; a continuació i a la seva esquena dues naus amb un total de nou 
crugies de cinc metres setanta centímetres d’amplada, i vuitanta-cinc metres de 
longitud, cada una. Aquesta fàbrica de planta rectangular, s’organitza formal i 
funcionalment mitjançant franges  paral·leles que divideixen l’edifici en dos quadrats 
a cada un dels costats dels carrers de Vidal i de Covadonga. 
 
Llinda, en el seu conjunt: al Nord, mitjançant una línia poligonal de 5 trams amb 
parcel·la B segregada; al Sud, en part, en línia poligonal irregular amb parcel·la C 
segregada, en part amb línia de setze metres trenta-cinc centímetres amb el carrer 
de Quevedo; al Est, en una línia de setanta-sis metres trenta centímetres amb el 
carrer de Covadonga; i a l’Oest, en línia de noranta-vuit metres dos centímetres amb 
el carrer de Vidal. 
 
Càrregues: Lliure de càrregues. 
 
Qualificació urbanística: Sistema d’equipaments comunitaris educatiu general (clau 
C-1), segons quedaran definides les qualificacions urbanístiques un cop s’aprovi 
definitivament la modificació del pla general en tràmit. 
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Valoració de la finca: d’acord amb els valors de l’Inventari Municipal, el valor de la 
finca és de 4.232.009,70 €’. 
 
Segon. Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè en nom i representació 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, formalitzi amb el representant de 
l’Ajuntament de Sabadell l’escriptura pública de constitució del dret de superfície, 
facultant-lo perquè realitzin totes les actuacions necessàries per l’execució dels 
presents acords, incloses les esmenes o millores de caràcter tècnic que siguin 
necessàries per a la signatura del document. 
 
Tercer. Elevar al Consell Social els presents acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Quart. Encarregar el gerent l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Cinquè. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Economia per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
7.2. Formalització d’un conveni amb l’Ajuntament de Sabadell per formalitzar l’obtenció d’un 
ajut econòmic per finançar les obres de l’edifici Artèxtil de Sabadell 
 
La secretària general dona la paraula al gerent, que informa que, per finançar les obres de 
rehabilitació de l’edifici de l’Artèxtil sobre el qual es constituirà un dret de superfície, 
l’Ajuntament de Sabadell vol concedir un ajut directe per un import de 4.000.000 €, sobre 
una previsió de despeses estimades de 5.777.000 €, destinades a la rehabilitació i 
l’adequació necessàries de l’antiga fàbrica de l’Artèxtil per ubicar-hi la Unitat Docent de la 
Facultat de Medicina de la UAB, on s’impartiran els estudis d’Infermeria (en endavant 
també grau d’Infermeria). Afegeix que aquest ajut es documentarà mitjançant la 
formalització de la minuta del Conveni regulador de la subvenció directa, amb caràcter 
excepcional, per raons d’interès públic, socials i econòmiques, entre l’Ajuntament de 
Sabadell i la Universitat Autònoma de Barcelona, destinada a la rehabilitació de l’edifici de 
l’antiga fàbrica Artèxtil per ubicar-hi una unitat docent d’Infermeria (grau d’Infermeria), que 
s’incorpora com a Annex núm. 8. 
  
Els membres del Consell de Govern sotmeten la proposta a votació.  
 
Per 36 vots a favor, 0 en contra i 1 abstenció, el Consell de Govern acorda el següent: 
  
Primer. Autoritzar la formalització d’un conveni de col·laboració amb l’Ajuntament 
de Sabadell  que formalitzi l’atorgament d’una subvenció per part de l’Ajuntament de 
Sabadell a la Universitat    Autònoma de Barcelona per import de 4.000.000 d’euros, 
destinada a la rehabilitació i adequació        necessàries  de l’antiga fàbrica de l‘Artèxtil 
per a ubicar-hi la Unitat Docent de la Facultat de Medicina de la UAB on s’impartiran 
els estudis d’infermeria (en endavant també Grau d’Infermeria), condicionat a 
l’atorgament de l’escriptura pública de constitució del dret de superfície sobre 
l’edifici Artèxtil per part de l’Ajuntament de Sabadell a favor de la Universitat 
Autònoma de Barcelona. 
 
Segon. Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè en nom i representació 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, formalitzi amb el representant de 
l’Ajuntament de Sabadell el conveni regulador de la subvenció directa, amb caràcter 
excepcional, per raons d’interès públic,  socials i econòmiques, entre l’Ajuntament de 
Sabadell i la Universitat Autònoma de Barcelona destinada a la rehabilitació de 
l’edifici de l’antiga fàbrica Artèxtil per ubicar-hi una unitat docent d’infermeria (Grau 
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d’infermeria) en els termes de la minuta que s’incorpora com Annex núm. 8   que 
s’aprova. 
 
Tercer. Facultar al rector o persona en qui delegui, l’atorgament de l’escriptura 
pública de constitució del dret de superfície. 
 
Quart. Encarregar el gerent l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Cinquè. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Economia per tal que porti 
a terme     les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
Punt 8 
8. Elecció de representants: 
 
8.1. Elecció del membre de la Comissió d'Empara del Personal Docent i Investigador en 
representació del professorat contractat 
 
La secretària general informa que, en compliment del que estableixen els articles 73 i 74 
del Reglament del personal acadèmic de la UAB, s’ha de designar un representant del 
professor contractat, ja que l’anterior membre en representació del professorat contractat 
va perdre la condició de membre del Claustre. Afegeix que es va obrir un termini de 
presentació de candidatures, en el qual es va presentar Sara Moreno Colom, la qual ha de 
ser objecte de designació per part del Consell de Govern mitjançant votació secreta.  
  
Els membres del Consell de Govern sotmeten la proposta a votació secreta.  
 
Per 35 vots a favor, 0 en contra i 1 abstenció, el Consell de Govern acorda el següent: 
  
Primer. Elegir a la doctora Sara Moreno Colom com a membre de la Comissió 
d’Empara del Personal Docent i Investigador de la UAB en representació del 
professorat contractat a partir de les candidatures presentades. 
 
Segon. Comunicar el resultat de la votació a les persones que resultin escollides. 
 
Tercer. Publicar el resultat de la votació a la Intranet de la UAB. 
 
 
9. Informe anual del PRUAB 
Punt 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria, 
que presenta l’activitat del la Fundació Parc de Recerca de la UAB MP (Annex núm. 9). 
La vicerectora explica que la missió del Parc és facilitar i promoure la transferència de 
coneixement generat pels grups de recerca de l’esfera UAB, així com les seves capacitats 
en R+D+i per tal d’atendre les necessitats d’innovació de l’entorn econòmic i social. Afegeix 
que té el compromís d’impulsar la competitivitat del teixit econòmic català i millorar l’entorn 
social fomentant la innovació i la transferència de coneixement. També explica que, en 
matèria de territori, el Parc afronta els reptes del nostre entorn a través del Hub b30. En 
aquest sentit, indica que el Parc ha treballat per promoure la innovació del territori de la 
B30 mitjançant la col·laboració entre agents econòmics, administracions públiques i 
generadors de coneixement i R+D. Així mateix, explica que amb els Brunchs d’Innovació 
s’organitzen trobades que donen a conèixer les tecnologies més disruptives i l’impacte que 
tenen en el teixit empresarial i social, dedicades a línies d’innovació en camps específics 
que permeten conèixer de primera mà les tendències que es configuren en aquell terreny, 
així com els experts que les protagonitzen. En matèria d’innovació i col·laboracions 
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empresarials, exposa que el Parc continua donant suport al personal investigador de la 
UAB per ajudar-lo a transferir el coneixement formalitzant convenis i doctorats industrials, 
amb la participació en l’Open Innovation Forum, en diferents plataformes tecnològiques 
nacionals i europees i en 12 clústers catalans. Així mateix, concreta que el Parc ha 
participat enguany en diferents projectes d’innovació finançats per convocatòries europees 
de l’Horizon 2020 i altres programes. En relació amb l’emprenedoria, la vicerectora exposa 
que el Parc genera un ecosistema innovador i emprenedor en dinamitzar diferents sessions 
per detectar reptes concrets i buscar possibles solucions, a través de metodologies de 
pensament de dissenyador i cocreació. En matèria de comunicació i divulgació de la 
innovació, la vicerectora transmet que el Parc treballa per donar visibilitat als resultats de 
recerca del campus de la UAB, a través de diferents canals de comunicació digitals: pàgina 
web, xarxes socials i butlletí. Quant a gestió d’espais, explica que el 2021 l’edifici Eureka, 
seu del Parc, ha acollit noves empreses i ha aconseguit una ocupació total del 100 % a 
data 31 de desembre de 2021. Pel que fa a la gestió econòmica, assenyala que el Parc 
s’ha finançat a través de quatre vies: la prestació de serveis (arrendaments i gestió 
d’espais, foment de l’emprenedoria, generació de convenis amb empreses i serveis de 
gestió i finançament de projectes), que suposa un 72 % del total dels ingressos; 
subvencions; projectes de convocatòries competitives (les subvencions i els projectes 
suposen el 12 % del total d’ingressos), i aportacions dels patrons i patrocinis d’empreses 
(16% del total dels ingressos). Pel que fa a les despeses, puntualitza que el 54 %  han anat 
destinades a la generació de l’activitat del Parc i el 41%, a personal. La vicerectora afegeix 
que la resta de les despeses engloben suport, logística i infraestructura. Per acabar, 
destaca que el Parc és el vehicle per establir interaccions amb empreses, el qual es 
coordina amb l’Àrea de Gestió a la Recerca per donar suport als investigadors. En aquest 
sentit, indica que en el programa Retos Colaboración es dona suport als investigadors que 
s’hi presenten, així com en tots els programes nacionals i internacionals en els quals 
participen investigadors i empreses. Conclou que el Parc també és l’estructura per 
connectar la Universitat amb entitats de l’Esfera UAB i amb el territori.  
 
El Consell de Govern acorda, per assentiment, el següent: 
 
Primer. Donar-se per assabentat de l’informe de la Fundació Parc de Recerca UAB. 
 
Segon. Elevar al Consell Social aquesta informació per tal que exerceixin les seves 
competències. 
 
 
10. Assumptes de tràmit 
 
10.1. Resolució dels premis Eines 2022 
 
La secretària general explica que la Càtedra en Emprenedoria i Innovació Social de la UAB, 
adscrita al Centre d’Estudis i de Recerca en Emprenedoria i Innovació Social (CREIS), 
impulsa els premis Eines, que promouen les activitats de transformació social. En aquest 
sentit, indica que les bases del Premis eines 2022, en l’apartat 12, estableixen que la decisió 
del jurat que avalua els projectes presentats s’ha d’elevar al Consell de Govern de la UAB 
perquè la resolgui. 
 
Vista la proposta de resolució dels premis Eines 2022, tramesa pel director del Centre 
d’Estudis i de Recerca en Emprenedoria i Innovació Social, 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Resoldre els Premis Eines 2022 de conformitat amb la proposta acordada pel 
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jurat d’aquests premis (Annex núm. 10 -document confidencial-). 
 
Segon. Comunicar el present acord al Centre d’Estudis i de Recerca en Emprenedoria 
i Innovació Social, per tal  que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo 
efectiu. 
 
Tercer. Encarregar a la secretària general que faci l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
10.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del personal 
docent i investigador contractat. Primera avaluació AQU Catalunya 2022 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
que, a l’empara de la Resolució REU/3818/2021, de 23 de desembre, per la qual es dona 
publicitat al procediment i als terminis de presentació de les sol·licituds d’avaluació de 
l’activitat investigadora del personal docent i investigador funcionari i contractat, per a 
períodes que hagin finalitzat com a màxim el 31 de desembre de 2021, i vistes les 
certificacions emeses per AQU Catalunya referents als complements retributius autonòmics 
per mèrits de recerca del professorat de la UAB, es traslladen aquestes certificacions al 
Consell de Govern per tal que pugui formular la proposta d’assignació al Consell Social. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
Primer. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
autonòmics per mèrits de recerca del professorat contractat  de la UAB que han 
obtingut avaluació positiva (Annex núm. 11). 
 
Segon. Elevar al Consell Social els presents acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que portin 
a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
Quart. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
11. Torn obert de paraules 
 
Esther Fernández trasllada la demanda del professorat que l’any passat va accedir a la 
condició de professor titular perquè l’òrgan competent de la Universitat  reclami que els 
trams reconeguts per l’AQU siguin reconeguts també per l’ANECA. El rector contesta que 
aquesta reclamació ja l’ha fet i que el Ministeri no l’ha acceptat, però que ho tornarà a fer.  
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.28 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
 


